
PROTOKOLL 
BSSF Björkö Samhälls- och Samverkansförening  
 
Styrelsemöte torsdag 16 januari 2025 kl 18.30, Konferensrummet, 
Björkö Skola 
 

1. Mötet öppnades av ordförande Helena Larsson som hälsade alla välkomna. 
 

2. Närvarande: Johan Karlsson, Ingemar Eliasson, Niklas Fahlén, Anna Törnqvist, Anna 
Alveros (till kl 19.30), Lars-Gösta Alsterberg, Owe Gissleholm, Helena Larsson, Åsa 
Vernersson  

 
3. Val av sekreterare: Åsa Vernersson (Sittande) 

 
4. Dagordning: Utsänd dagordning godkändes 

 
5. Besök av valberedare Jerker 

Diskussion om vilka som står i tur att avgå och vilka som ställer sig till förfogande för 
omval. Ny valberedare behöver utses till nästa år. Styrelsen ansvarar för att tillsätta 
valberedningen. 
 

6. Ekonomi 
Preliminär budget och utfall 2024: 
Totalt intäkter 101 455 kr ex hyra (budget 98 750 kr).  
Totalt kostnader 86 291 kr (budget 74 077 kr) 
Resultat 15 164 kr (budget 24 673 kr) 
Roddklubbens ekonomi hanteras separat. 
 
Diskussion om att hitta alternativa lösningar för att få mer engagemang från lokala 
företagare fördes 
Owe tog upp idé om att ta fram en informationsfilm/reklamfilm för Björkö som kan 
användas i olika kanaler för att attrahera besökare.  
 

7. Ö-förslaget 
Ann T informerade att över 300 personer har svarar på vårt förslag. Förslaget har gått 
vidare och kommer nu att hanteras inom kommunen. 
 

8. Rapport från Medborgardialogen 26/11 
Ingemar informerade om vilka punkter som var upp på mötet. Bland annat 
diskuterades Agenda 2030 och hur detta ska integreras i det dagliga arbetet inom 
kommunen. Även befolkningsutvecklingen i kommunen redovisades och det är viktigt 
att kommunen ökar sin befolkning med personer i arbetsför ålder. För att få till det är 
förbättrad kommunikation mellan öarna och till fastlandet en väsentlig förutsättning. 
 

9. Mail från Bohusläns Skärgårdsråd om bl a kommunikationer 
Helena har skickat ut information från Skärgårdsrådet som bland annat jobbar med 
förbättrade kommunikationer. Det påvisades i en film att bussar och färjor inte är 
synkade. 
 



10. Ansökan om ekonomiskt stöd från Öckerö Kommun samt diskussionstråd på mail om 
ev besöksföretag i hamnen 
 
Styrelsen beslutade om att sammanställa en ansökan baserat på det underlag som 
noterats av Lars-Gösta vid särskilt möte 2024-12-10 (bifogas). Vissa formuleringar 
från vårt tidigare ö-förslag kan användas. Niklas ansvarar för att ta fram ansökan som 
ska skickas in innan 28 februari. 
 
Det beslutades att Johan tar kontakt med Lars-Erik för att vidareutveckla arbetet. 
 

11. Roddarna – ev rapport från möte 
Owe och Johan rapporterade att inget möte har hållits men kommunikation har skett 
via mail. Owe och Johan jobbar med för att försöka komma vidare i arbetet med 
budget, ansvarsfördelning inom gruppen, register över aktiva och ökade möjligheter 
till intäkter. 
 

12. Övriga frågor 
Datum för årsmöte beslutades till 2025-03-13 kl 18:30. Lars-Gösta bokar matsalen på 
Björkö skola. Helena ansvarar för att kallelse skickas ut. Mötet beslutade om att dela 
ut ett infoblad/vykort inför årsmötet med påminnelse om att betala medlemsavgift mm. 
Niklas tar fram förslag tillsammans med Helena. 
 
Diskussion om allmän nedskräpning och behov av flera papperskorgar på ön då 
föreningen satsade på extra sopkärl och tömning under sommaren. Insatsen var 
positiv men behovet finns över hela året. Niklas tar kontakt med Björkö skola för att 
informera om problemet med nedskräpning från elever. 
 
Trafiksäkerhetsvandring – Niklas tar upp frågan om behov av ny vandring med skolan 
i samtal om nedskräpning. Owe tar även upp frågan med områdespolisen. 
Vi försöker även påverka genom att rapportera i kommunens app. Anna lägger upp 
ett inlägg på Facebook och informerar om att appen finns. 
 
Kommunen har kommit vidare i sitt arbete med att utse brunnsfaddrar. Ett första möte 
sker på kommunhuset 26/1. 
 

13. Nästa möte 
2025-02-19 kl 18:30 på Björkö skola. 
 

14. Mötet avslutades. 
 
 
Bohus-Björkö 2025-01-16 
Sekreterare:    Justerare tillika 
ordförande: 
 
 
______________________  ___________________________ 
Åsa Vernersson   Helena Larsson 
 
 
 
 
 
 
 



 

Ansökan om föreningsmiljonen 
 
Koncept: 
Arbets-/Trivseldagar för alla .(behöver detaljplaneras tider–arbetsledare-redskap etc) 
engagera stöd från övriga föreningarna  
 
QR kod med Björkö historia – (Hembygd) –Frälsarkransen etc – knyta ihop föreningarna  
(ev interaktiv app typ Konstvågen) 

  
Infotavlor färjelägena/hamnen 
 
Förbättra badstegarna 
 
Material: 
150 m spänger och hönsnät ca 25Tkr 
 
5 grillplatser typ cortenstål rektangulär som kan delas uppMakadam i och under?  
Ca 20Tkr 
 
Nya bänkbord; (Röseberget, mittemot Röseberget, Militärbryggan Huvudet 2 st,  
Valeberget 2-3 st, Ca 10 Tkr 

  
Besöksräknare Ca 5Tkr 
 
Verktygspool/ inkl 4-hjuling med vagn i redskapskjul/container vid Kilen 
 
Förbättra badstegarna inkl infästningar 10 Tkr 
 
Finansiering: 
Bidrag från kommunen 
Leaderprojekt 
Sponsring 
Crowdfunding 
 

 


